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Pensjonistpartiet i Trøndelag ber regjeringen innføre et system for
midlertidig finansiering av lovende legemidler somer til vurdering i
beslutningsforumslik at ikke det økonomiske stoppermuligheten til
å ta i bruk nyemedisiner.

Pensjonistpartiet i Trøndelag er bekymret over hvor lang tid det tar
fra lovendemedisiner blir utviklet til produktet tas i bruk på pasien-
ter her i landet.

Manhar de siste årene opplevd en liten revolusjon innen kreftbe-
handling, og en rekke pasientgrupper som tidligere ikke haddenoe
tilbud kan i dag leve lenger og bedremed sin kreftsykdom.Dette er
enutvikling somser ut til å fortsette, og det er viktig at Norge kan
væremedpå å drive denneutviklingen fremover.
SVEINOTTONILSEN,FYLKESTINGSREPRESENTANTFOR
PENSJONISTPARTIET ITRØNDELAG

Nye lovende kreftmedisiner

Kommentar til ØysteinDigre:
Digre har et innlegg i Trønder-
bladet 23.4.19 der hanhevder at
det er på tide å ta av seg skylap-
pene og realitetsorientere seg, et
utsagnhan sendermedklar
adresse til kommunestyrets
medlemmer.
I likhetmedØysteinDigre så

har også jeg fulgt debatten og
saksbehandlingen angående
prosjekt Støren Sør.Min opp-
fatning er at kommunestyret,
medunntak avBygdelista for
MidtreGauldal, absolutt har
vært i stand til å føre en realistisk
debatt. Digre bør tenke seg om
før han beskylder kommun-
estyretsmedlemmer for å være
så naive atman tror at alt løser
segmed å bygge vei og tilby
næringstomter vedHaukdals-
myra.

Realitetsorienteringbetyr at
manmå startemed å forholde
seg nøkternt til virkeligheten
slik den faktisk er. Vår kommune
er i den situasjon at vi er helt
avhengig av å klare å skape vekst
i de nærmeste tiårene. Imotsatt
fall kommer kommunen til å
sovne sakte,men sikkert.
De fleste skjønner at det ligger

store utfordringer i forhold til å

lykkesmedprosjektet Støren
Sør, spørsmålet er omvi i det
hele tatt har noe valg.

Det høres fint og vakkert ut
nårØysteinDigre på vegne av
KrF i kommunestyret foreslo at
«MidtreGauldal skal legge til
rette for næringsutvikling i hele
kommunen».
Somnæringsdrivende selv bør

Digre være den første til å forstå
at en slik ambisjon blir bare fine
ord på et papir dersomman ikke
evner å utvikle en sterkmotor
sentralt i kommunen, på Støren.

Utvikling i kommunesenteret
mednye arbeidsplasser er fak-

tisk den beste garantien for å
kunneutvikle livskraftige by-
gdermed variert virksomhet.

Blant sine forslag til tiltak
nevner Digre at «vimå tilby
tomter langs E6 og FV 30 i tillegg
til Støren Sør». Dette forslaget
må konkretiseres. Utbygging
langs hovedferdselsårene vil i
stor grad innebære nedbygging
av dyrkamark. KrF bør passe seg
for å havne i sammebås som
Bygdelista som foreslo Støren
Øst vedFV 30 somalternativ.

I kommunestyret var KrF
opptatt av treforedlingsbed-
riftene i kommunen. I ettertid er

det lett å se at denne delen av
vedtaket ble for snevert. Vi har
andre hjørnesteinsbedrifter som
også hadde fortjent en plass i
vedtaks form, f.eks. Støren
betong. Det er vanskelig å få et
vedtak til å avspeile helheten.

ØysteinDigre har flere gode
forslag i sitt innlegg, det er imi-
dlertid ett sommangler.Midtre
Gauldal trenger politikere som
ogsåmåblimer i stand til å være
fremoverlent og i stand til å si ja
og ikkeminst bli flinkere til å
samarbeide.

BJØRNENGE,
MIDTREGAULDALHØYRE

KOMMENTAR:ØysteinDigrehar flere gode forslag, det er imidlertid ett sommangler, fastslår
BjørnEnge i sin kommentar til Digres innlegg i Trønderbladet omStørenSør.Foto:MartheEid

Digre bør tenke seg om før han
beskylder folk for å være naive
I likhetmedØystein
Digre så har også jeg
fulgt debatten og
saksbehandlingen
angående prosjekt
Støren Sør.

Ifølgemedia er det Statens veg-
vesen somharmedvirket til
innsparing og utformingher, slik
at løsningenmedbare ei trang
rundkjøring påKlett fører til
tilbakeslag innpåmotorveien i
rushtid.
Jeg leser i Trønderbladet at

vegvesenet hadde etmøtemed
komiteen for teknikk ogmiljø i
Melhus der temavar bl.a. tids-
bruken for reparasjon avKvåls-
brua. Der la representantene for
vegvesenet seg flat, og nesten lå
nede på gulvet ifølge report-
asjen.
Omde skal krype langsmed

gulvet når det gjelder løsningen
påKlett skal være usagt, det er
mange flinke folk i etaten som
burde kunne stå oppreist når det
gjelder utøvelse av faget sitt.
Men interessant er det å regis-
trere atMiljøpakken i Trond-
heimvar inne i finansieringen,

og at det ble spart inn140mil-
lioner på denne løsningen.

Et annetmoment er atNye
Veier AShar ansvaret for utbyg-
gingen avE6mens Statens veg-
vesenhar ansvaret for avkjørsler
og sideveier?Hvis dette stem-
mer, er det enmerkelig orga-
nisering av enutbygging. Risiko
for pulverisering av ansvar og
sperring av informasjonpå tvers
er overhengende!
Det er et tankekors at den

sammemiljøpakken i Trond-
heimermedpå finansiering av
metrobusser, og haddede valgt
en ordinær serieprodusert ledd-
bussmedomtrent sammekapa-
sitet, haddede spart inn over
400millioner bare på dette
kjøpet.
Det er til å gråte over hva som

forvaltesmedoffentlige penger.
For det er våre skattepenger det
handler om, og bompenger i alle

retninger sompumper innpen-
ger inn imiljøpakka. Så hva kan
gjøresmedutformingen av
Klettkrysset? Planfri ble den jo
ikke.Mende kunne f.eks. bygge
rundkjøringen bredere slik at to
kjøretøy kanpassere samtidig.
Det er ihvertfall ikke praktisk
mulig i dag når det dundrer et

vogntog igjennom rundkjøringa.
Ogdemer detmange av.Noen
spår at det kommer til å smelle
påmotorveien nedKlettbakkan.
Det er ikke et spørsmål omdet
gjør det,menomnår det smell-
er.

PERERIKKUFÅS

DELERSEG:Herdeler trafikken segmotMelhus (til venstre) og
motØysand (til høyre). I rushtida oppstår det kø i kjørebanen til
høyre, helt innpådennyemotorvegen.Foto: JohnLerli

Farlig utforming av E6
nedKlettbakkan

Jeg skjønner ikke hvorfor
fokuset er på akkurat VARM
mat! Her i Norge er vi vant
medbrød/knekkebrød! Så
bare det å få ferskt brød og litt
pålegg/grønnsaker å velge i,
holder da vel! Det viktigste,
synes jeg, hadde vært at
skolene kan tilby likmat til
alle! Det skaper samhold, og
gir alle likemuligheter som
sunt og godt kosthold.
IDAHELENE
BJERKENFJESETH

Klart det! I kontrast, så koster
det visst rundt 700mill å
demontere en bomstasjon.
TOMMYLANGØRGEN

Hva skjeddemed å tamed seg
matpakke?
ARILDMOHANHASSEL

Er det sluttmed at barna får
med segmatpakke hjemme-
fra?
HEGEAASLUND

DEBATTENPÅ
FACEBOOK:

Varm
skolemat
koster flesk

Foto:GunnHeidiNakrem

Hvis de er så dårlig luft, såmå
politiet ut på veiene å få stop-
pet alle somenda kjørermed
piggdekk.

ROGERSØRGÅRD

Når det blir støv er det lov å
vaske. Vanskeligere er det
faktisk ikke.

ANDERSWIKDAHL

NETTDEBATTEN:

Så dårlig luft
i Trondheim
at syke bør
unngå deler
av byen


